
 

HÖGBY IF 
Verksamhetsberättelse 2024 

 

Styrelsen har under 2024 bestått av: 

 

Ordförande   Åsa Byström   

Ordinarie ledamöter Tomas Lind  Kvarstår 1 år 

Carl-Gustaf Nilsson         Kvarstår 1 år 

           Annelie Nilsson Mandatperiod slut 

Mattias Carlsson Kvarstår 1 år 

Christer Grandin  mandatperiod slut 

Bosse Nilsson  mandatperiod slut 

Suppleanter  Sofie Loirendal mandatperiod slut  

Jenny Jakobsson Kvarstår 1 år 

 

Styrelsen har under 2024 haft 10 protokollförda möten. Vi hade drygt 470 medlemmar i slutet 

av året.  

 

Anläggning och personal 

Högby Idrottsplats mår fortsatt bra. Vår vaktmästare Lasse Karlson sköter som vanligt 

anläggningen på ett mycket professionellt sätt. Vilket vi ofta får höra från nyttjare av 

anläggningen.  Nya belysningsstolpar är uppsatta på konstgräsplanen. Grillplatsen är 

uppbyggd på nytt. Vissa andra små renoveringsarbeten är gjorda under året, bl. a, i några 

omklädningsrum.  

Vi har sökt bidrag på bred front för byte till effektivare uppvärmningssystem på Högby IP. 

Bidrag är sökt hos: RF-Sisu (avslag) Svenska fotbollsförbundet (beviljat 110 000 kr), 

Borgholms Kommun, Boverket, Energifonden, Sparbanksstiftelsen (dessa har vi ej fått svar 

från ännu).  

Varmvattnet har även detta år varit avstängt oktober – februari. Styrelsen sköter kanslijobbet 

och Niklas Evaldsson är ansvarig. 

 

 



Lägerverksamheten/Stuguthyrning 

Sommaren har som vanligt varit intensiv med 9 träningsläger. Vi var väldigt glada att få 

finbesök av norska fotbollslaget Ålesund som besökte oss med sin akademigrupp. 

Stuguthyrningen har fungerat bra och är som mest intensiv under veckorna 29-31. 

 

Löttorps Marknad 

Marknaden var ett lyckat arrangemang med ca 80 knallar. Nytt för i år var att huvudstyrelsen 

även ansvarade för parkering och cafeterian. Marknaden ger mycket viktiga intäkter till 

föreningen. 

 

Arrangemang/Aktiviteter 

Arrangemang som vi deltagit i under året: 

- Korvgrillning och Påskracet på torget i Löttorp 

- Dikesdykningen och Tjurrus tillsammans med Kalk och friidrottssektionen 

- Böda Sandsloppet  

- Entrévärdar på Solliden Session och på Slottsruinen 

- Korvgrillning och Pumpalöpet på torget under Skördefesten 

- Adventsmarknaden Löttorps Bygdegård. 

- JULKUL på Löttorps torg med Tomteracet  

Säker & Trygg förening 

RF-SISU Småland har lämnat över ansvaret av Säker&Trygg förening till Borgholms 

Kommun. Borgholms Kommun har i sin tur inte kommit i gång med något arbete.  

 

Racketsöndag 

Styrelsen har under hösten och vintern bedrivit racketsöndagar. Där har vi erbjudit 

aktiviteterna bordtennis, badminton och pickelboll. Detta har slagit väl ut och har varit en 

populär familjeaktivitet i Löttorp. Vi har haft mellan 20-40 besökare/gång. 

 

2024 

Inför kommande år ser vi med tillförsikt fram emot att bidragen till det nya 

varmvattensystemet börjar trilla in och att vi till hösten kan påbörja installeringsarbetet. Vi 

önskar öka gemenskapen mellan våra sektioner och har en Högby IF-dag i planeringsstadiet. 

I övrigt jobbar vi vidare med vår stug- och lägerverksamhet samt våra olika evenemang.  

  

Styrelsen vill härmed tacka alla ledare och övriga medlemmar för allt ideellt arbete och tid 

som lagts ner! Den ideella kraften är guld värd - Tack! 

 

Styrelsen ställer sina platser till förfogande. 

Löttorp 2025-03-03 

 

Högby IF´s styrelse genom Åsa Byström Ordförande  



 

Åsa Byström  

Carl-Gustaf Nilsson  

Tomas Lind  

Mattias Carlsson  

Bosse Nilsson  

Christer Grandin  

Sofie Loirendal  

Anneli Nilsson  

Jenny Jakobsson  
 


